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Voorwoord 
 
2022 was een jaar met veel wind tegen, voor de wereld en voor Nederland. Van Oekraïne, 
Iran en zoveel andere plekken, tot boze boeren, stikstof en energiearmoede. En wij, 
bewoners van 1018, wij hadden onze eigen dingen en eigen dossiers. Relatief klein, maar 
groot voor wie het aanging. 
 
Wat bracht het jaar ons zoal?  
De gemeenteraadsverkiezingen brachten ons een nieuwe Stadsdeelcommissie en een 
nieuw Dagelijks Bestuur. De Oosterkerk ging definitief over naar de nieuwe eigenaar met de 
beoogde nieuwe huurders. De activiteiten van de Stichting Oosterkerk voor de buurt kwamen 
daarmee na meer dan 35 jaar ten einde. En er speelden complexe dossiers, zoals alles rond 
de Dijksgracht Oost, een project zonder heldere besluitvorming en zonder inspraak, op 
punten, zo menen de bewoners, in strijd met milieuwetgeving. En als het allemaal doorgaat 
zal het leiden tot grote overlast en verkeersonveiligheid. En dan zijn er ook nog de overlast 
generende plannen rond het Project Hoogfrequent Spoor. Het is maar een greep.  
 
BO1018 blijft zich inzetten voor betere participatie. En er zijn wat dat betreft in 2022 ook 
hoopvolle ontwikkelingen geweest. Zo is de gemeente concreet begonnen om vorm te geven 
aan de BER, de Bewoners Effect Rapportage, en BO1018 werd uitgenodigd om mee te 
puzzelen. Maar we zijn er nog lang niet. De cultuur van de ambtenaren binnen de gemeente 
is weerbarstig. Al te vaak worden bewoners door hen gezien als lastige bijkomstigheden. En 
de positionering van de gemeente lijkt soms meer bepaald te worden door het 
veronderstelde belang van een project dan door de overtuiging dat inspraak en participatie 
kernwaarden zijn van onze democratische realiteit.  
Een Amsterdamse projectleider democratisering en participatie schreef het in december zo:  
“Burgerparticipatie wordt nog té vaak enkel en alleen gezien als instrument. Burgers of  
belangengroepen mogen alleen meepraten in zoverre het ten dienste staat aan een van 
tevoren bepaalde uitkomst”. Oftewel: wie het ermee eens is mag meepraten, maar mensen 
met andere meningen wordt het zwijgen opgelegd. En het gevolg is dat bewoners die zich 
dan roeren en zich verzetten, onvermijdelijk in de positie van ‘vijand’ terecht komen. 
 
En juist dat leidt tot grote frustratie Voor ons is de kern dat we, samen met de gemeente, 
naar manieren moeten zoeken om ervoor te zorgen dat we minder tegenover elkaar komen 
te staan. Iedereen heeft het erover dat het vertrouwen van burgers in de politiek steeds 
verder afkalft en iedereen maakt zich er zorgen over. Maar realiseren de bestuurders, de 
politici en de ambtenaren zich wel voldoende dat er een cultuuromslag noodzakelijk is om 
dat vertrouwen weer op te krikken?  
 
Wij zijn ervan overtuigd dat de kwaliteit van het bestuur afhankelijk is van een basaal 
wederzijds vertrouwen tussen burgers en bestuur. En dan niet alleen bij zaken die makkelijk 
zijn, maar ook bij de lastige dossiers. Misschien zouden al die geledingen bij de gemeente, al 
is het maar bij wijze van experiment, bewoners eens een tijdje werkelijk serieus moeten 
nemen. Informatie met hen delen, en ook de dilemma’s die zich voordoen. Misschien zouden 
ze merken dat die bewoners in staat en bereid zijn serieus mee te denken, en dat ze verder 
kunnen kijken dan hun eigen neus en hun eigen belang lang is. Misschien hebben ze zelfs 
zinvolle ideeën, kunnen ze buiten de box denken en komen ze met vernieuwende gedachten 
en slimme alternatieven. Het zou zo maar kunnen… 
 
Wie weet wat dit jaar ons gaat brengen. Er is voorlopig nog genoeg werk aan de winkel.  Wij 
gaan gestaag door want, zoals bekend: met kleine stappen maakt een mens een hele tocht.  
Dus moedig voorwaarts! 
 
Petra Catz 
Voorzitter BO1018 
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Inleiding en leeswijzer 
 
In het eerste deel van dit jaarverslag komen de prestaties van Buurtorganisatie 1018 aan de 
orde, en wordt ingegaan op de cijfers: hoeveel mensen hebben belangstelling voor de 
berichtgeving, de nieuwsberichten op de website en de maandelijkse nieuwsbrief. 
Hierna volgen hoofdstukken over de bijeenkomsten, over bewonersparticipatie, en over hoe 
BO1018 in dossiers actief is, bijvoorbeeld door namens bewonersorganisaties op te treden 
als rechtspersoon.  
Daarna gaan de paragrafen over het bestuur, de Commissie van Toezicht en het financieel 
jaarverslag. Voor 2023 is opnieuw subsidie aangevraagd en verkregen. Wij zien dat als 
erkenning van het bestaansrecht van Buurtorganisatie 1018. 
 
Achter het jaarverslag van de Stichting vindt u de verslagen van het Eilandenoverleg en van 
het Plantage-Weesperbuurt Overleg. Deze verslagen maken formeel geen deel uit van het 
jaarverslag van de stichting, maar zijn bijgevoegd om een beeld te schetsen van de thema’s 
die in 2020 speelden in postcodegebied 1018.  
 
 

1.  Resultaten aan de hand van prestatie-indicatoren 
 
De stichting Buurtorganisatie 1018 is in oktober 2014 met haar activiteiten gestart. In de 
statuten is vastgelegd dat de stichting als doel heeft om bewonersparticipatie en 
bewonersinitiatieven in postcodegebied 1018 te stimuleren en te ondersteunen.  
Het beleid van de Stichting is uitgewerkt in een startnotitie, die evenals de statuten te vinden 
is op www.buurtorganisatie1018.nl/over/. 

 

 
Een belangrijk middel om de doelstellingen te bereiken is het instandhouden van de website 
www.buurtorganisatie1018.nl, waar alle groepen uit de buurt gebruik van kunnen maken voor 
nieuws, aankondigingen en verslagen. BO1018 zorgt zelf voor nieuwsberichten op de 
website over voor de buurt relevante ontwikkelingen. 
 
In 2015, toen een eenmalige subsidie van het stadsdeel werd ontvangen, heeft de 
Buurtorganisatie doelstellingen geformuleerd, die sindsdien als ijkpunten gebruikt zijn voor 
de resultaten zoals die in de jaarverslagen gemonitord worden. 
 
Onderstaande tabel laat de behaalde resultaten in 2022 zien in vergelijking met de resultaten 
in de jaren 2014-2021. Nieuwsberichten en de belangstelling voor nieuws is in 2022 redelijk 
gelijk gebleven in vergelijking met het voorgaande jaar.  
 

http://www.buurtorganisatie1018.nl/over/
http://www.buurtorganisatie1018.nl/


5 
 

 
 
 

Toelichting bij de prestatie-indicatoren  
 
De website van Buurtorganisatie 1018 vervult een belangrijke functie voor participatie van en 
informatie van en voor bewoners en bewonersgroepen in de oostelijke binnenstad: 

• Nieuws over initiatieven en acties van bewoners(groepen); 

• Nieuws van stadsdeel Centrum en gemeente over beleid, plannen en 
werkzaamheden die van belang zijn voor postcodegebied 1018; 

• Nieuws van welzijnsinstellingen, woningcorporaties, ontwikkelaars, en 
onderwijsinstellingen; 

• Nieuws en agenda-items op cultureel gebied, bijzondere activiteiten en evenementen 
in postcodegebied 1018; 

• Aankondigingen van bijeenkomsten van bewoners, stadsdeel en gemeente met 
agenda/programma/achtergrondinformatie; 

• Dossiers van belangrijke gemeentelijke projecten en ontwikkelingen zoals Dijksgracht 
Oost, Oostenburg-Noord en Marineterrein waarbij alle relevante documenten worden 
opgenomen 

• Agenda’s, verslagen en belangrijke documenten van Eilandenoverleg en Plantage 
Weesperbuurt Overleg. 

 

Stand Stand Stand Stand Stand Stand

31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec

2014 2016 2018 2020 2021 2022

Website en 

Nieuwsbrieven

1. Aantal aangesloten 

werkgroepen/dossiers

7 10 12 12 21 21

2. a) Aantal 

nieuwsitems website

20 89 147 147 113 78

2. b) Aantal agenda-

items

Ca. 70 Ca. 100 46 37 40

3. Aantal 

nieuwsbrieven

0 5 9 12 12 11

4. Aantal abonnees op 

de nieuwsbrief

34 300 480 857 879 949

2148

3279

8. Mailing 

Eilandenoverleg

158 250 353 364 365

9. Mailing PWO 140 158 464 468 463

Bijeenkomsten

10. Aantal thema-

avonden BO1018

1 1 1 1 geen geen

11. Aanwezigen per 

thema-avond BO1018

15 60 50 24 n.v.t. n.v.t.

12. Aanwezigen 

Nieuwjaarsreceptie

n.v.t. n.v.t. 350 400 n.v.t. n.v.t.

3343

1688

7. Aantal pageviews 

website per maand

1030 5659 

(dec)

4241 2685

2078 1634

6. Aantal bezoeken 

website per maand

381 4338 

(dec)

2508 

(gem)

2224 2042

Prestatie-indicatoren

5. Aantal bezoekers 

website per maand

239 3669 

(dec)

2267
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Toelichting bij de cijfers in de tabel op blz. 5 per prestatie-indicator: 
 
Ad 1 Aangesloten groepen / ad 2 Dossiers 
 
Op 31 december 2022 waren er 21 dossiers met een eigen pagina op de website:  
 

• Bestuurlijk stelsel en bewonersparticipatie 

• Dijksgracht 

• Eilandenboulevard herprofilering 

• Groen Oostelijke Eilanden 

• Groen Plantage en Weesperbuurt  

• Holocaust Namenmonument  

• Kadijken 

• Kattenburg/Marineterrein  

• Oostenburg-Noord planvorming  

• Ouderenhuisvesting 

• Plantage Middenlaan e.o. herinrichting 

• Sint Jacob nieuwbouw 

• SOOP ontmoetingscentrum ouderen 

• Stadsdorp Centrum-Oost 

• Struikelstenen in 2018 

• Subsidies stadsdeel Centrum 

• Verkamering in 2018  

• VOC-kade geluidsoverlast 

• Werkgroep Kunst en Cultuur 

• Zeeburgerpad-Centrum 

• Zonnepanelen in 1018 
 
Oudere, afgesloten dossiers zijn ondergebracht in het menu ‘Archief’ 
 
Ad 2 Aantal nieuwsitems is teruggelopen 
Het aantal nieuwsitems is opnieuw verder teruggelopen. Nu met 30% ten opzichte van 2021. 
Eerdere jaren was deze trend duidelijk te wijten aan Corona. Misschien zijn ook in de loop 
van die jaren ook andere aspecten veranderd, of is het beleid van de huidige redactie (wat 
wel en wat niet te plaatsen) gaandeweg wel iets gewijzigd. Jeroen Verhulst, de vorige 
secretaris van het bestuur en de beheerder en redacteur van de website, overleden in 2021, 
wordt nog altijd node gemist.  
De terugloop in 2021 was al minder dan in 2020 en de destijds geuite veronderstelling dat 
daarmee de bodem was bereikt is uitgekomen. In 2022 was er weer een lichte stijging te 
zien. 
 
Ad 3 Aantal nieuwsbrieven BO 1018: elf 
De nieuwsbrief verschijnt in beginsel maandelijks. Die van juli en augustus zijn in dit jaar 
samengevoegd. 
 
Ad 4 Aantal abonnees Nieuwsbrief BO 1018: groei 
Het aantal abonnees op de nieuwsbrief is opnieuw gegroeid. Op 31 december 2022 waren er 
949 abonnees.  
 
Ad 5 Het aantal unieke bezoekers van de website per maand 
De teruggang in het gemiddeld aantal “unieke” bezoekers is gestopt. In 2022 was er zelfs 
een lichte stijging van 1634 in 2021 naar 1688 in 2022. 
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Ad 6 Aantal bezoeken aan de website per maand  
Net zoals bij Ad 5 een lichte toename. 
 
Ad 7 Aantal pageviews per maand  
Stabiel gebleven. 
 
Ad 8 en 9 Emailadresbeheer Eilandenoverleg en PWO 
Gebruikers van de website kunnen zich gratis abonneren op de Nieuwsbrief. Ook kunnen zij 
aangeven informatie te willen ontvangen over een aantal specifieke onderwerpen.  
De e-mailadressen kunnen door de groepen gebruikt worden voor het toezenden van 
agenda’s en verslagen en voor speciale mailings.  
De emailadressenbestanden van Eilandenoverleg en PWO lieten beide in 2022 een 
stabilisatie zien ten opzichte van 2021.  

 
 
2.  Thema-bijeenkomsten en Nieuwjaarsreceptie 
 
De Buurtorganisatie 1018 stelt zich ten doel om, naast het faciliteren van actieve groepen, 
ook zelf themabijeenkomsten te organiseren om onderwerpen onder de aandacht te 
brengen, gezamenlijke meningsvorming van meerdere betrokken bewonersgroepen te 
stimuleren of om bewonersgroepen met elkaar in contact te brengen.  
 
Het voornemen was een thema-avond in het najaar te organiseren over energiebesparing. 
Door het grote aanbod van avonden over dit onderwerp en de beperkte spankracht van het 
bestuur in het najaar, is van het voornemen afgezien. 
 
Voorbereidingen voor de nieuwjaarsreceptie 2023 
Wegens corona was het twee jaar niet mogelijk een nieuwjaarsreceptie te organiseren. De 
nieuwe gebruikers van de Oosterkerk waren zelf hun weg gegaan en zo was de kerk niet 
meer beschikbaar als plek waar de organisaties uit de buurt in gemeenschappelijkheid een 
bijeenkomst konden organiseren – de jarenlange traditie van BO1018, Dock, Buurtcomité 
Oostelijke Eilanden en het Buurtteam. En een betaalbare locatie waarin plek is voor iedereen 
is niet makkelijk te vinden. Gelukkig bleek op het laatste moment Kanteen25 op het 
Marineterrein een ideale locatie. Het bureau Marineterrein kwam erbij als medeorganisator 
en zo kon begin 2023 het nieuwe jaar van onze buurt vrolijk worden ingeluid.  
 
 

3.  Buurtorganisatie 1018 en bewonersparticipatie 

 
Voor BO1018 is het thema participatie een kern-onderwerp. De organisatie komt op voor de 
positie van bewoners van de stad tegenover de gemeente, komt op voor de ruimte die zij 
zouden moeten krijgen om hun stem vroegtijdig te laten meewegen bij beleidsvoorbereiding 
en besluitvorming. 
In 2021 had BO1018 het, eerder door anderen in Amsterdam ontwikkelde, idee van een 
Bewoners Effect Rapportage (BER) in voorstellen naar voren gebracht. In 2021 was het door 
de wethouder gezien, en in 2022 kwam het als plan in het coalitieakkoord terecht. Onder het 
nieuwe college werd het idee van de BER verder opgepakt. Om het goed uit te werken is 
veel puzzelwerk nodig en BO1018 maakte deel uit van de groep buitenstaanders die door de 
gemeente bij het proces werd betrokken.  
Daarnaast participeerden wij in de werkgroep Stadsdeelpanels, een manier om een groep 
Amsterdammers via loting te selecteren en met hen jaarlijks één of twee onderwerpen uit te 
diepen en te bespreken.  
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Ook waren wij betrokken bij een workshop over participatie rond de plannen voor het 
Marinetterrein. De bijeenkomst was georganiseerd door een promovendus van de 
Technische Universiteit Delft 
In 2022 richten wij ons ook “in de praktijk” op participatie.  BO1018 voegde zich bij de 
bewonersgroep die zich verzet tegen de plannen rond de Dijksgracht Oost. Zie hieronder.  

 
 
4.   Actief in dossiers: eigen acties en als rechtspersoon voor 

bewonersgroepen optreden bij juridische procedures 
 
BO1018 trad actief naar buiten in het complexe dossier Dijkgracht Oost. Dat dossier 
kenmerkt zich door een onnavolgbaar politiek besluitvormingstraject zonder enige vorm van 
inspraak of participatie. Vanaf het allereerste begin werden bewoners buiten de deur 
gehouden. Er  wordt feitelijk geen informatie verschaft, en dat terwijl het project grote impact 
heeft op de leefomgeving van omwonenden.  
 
BO1018 machtigde bewoners op de Kadijken om namens de organisatie juridische 
procedures te voeren tegen de bouw van een hoog complex aan de Hoogte Kadijk. De 
gemeente poogde met onheuse argumenten BO1018 bij de Raad van State niet ontvankelijk 
te verklaren. Na weerwoord van BO1018 liet de gemeente deze claim varen. Ook werden 
bewoners door BO1018 gemachtigd een procedure te voeren tegen de provincie wegens het 
verlenen van een ontheffing aan de gemeente Amsterdam in het kader van de Wet 
Natuurbescherming.  

 
 

5.  Bestuur Buurtorganisatie 1018 
 
Het bestuur bestond op 1 januari 2022 uit: 

o Petra Catz  - voorzitter 
o Loes Lauteslager - secretaris 
o Peter Kroon  - penningmeester 
o Bart Uitdenbogaart - lid 
o Moon Rijven   - lid 
o Bob Soer  - lid 

 
In het afgelopen jaar hebben wij afscheid genomen van Moon Rijven en Bob Soer. Daardoor 
bestond het bestuur op 31 december 2022 uit: 

o Petra Catz  - voorzitter 
o Loes Lauteslager - secretaris 
o Peter Kroon  - penningmeester 
o Bart Uitdenbogaart - lid 

 
Er wordt ijverig gezocht naar nieuwe bestuursleden.  
Het bestuur kwam in 2022 6x bijeen.  

 
6.  Commissie van Toezicht Buurtorganisatie 1018 
 
De Commissie van Toezicht is in het leven geroepen om te garanderen dat de 
Buurtorganisatie conform de doelstellingen in de statuten blijft functioneren. De CvT heeft 
statutair de bevoegdheid om bestuursleden te benoemen en te ontslaan, en kan daarnaast 
gevraagd en ongevraagd het bestuur adviseren. De commissie werkt op basis van controle 
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achteraf – het bestuur hoeft producten als jaarverslag en begroting niet ter goedkeuring voor 
te leggen, maar wel ter informatie. 
 
De Commissie van Toezicht komt in principe één keer per jaar bijeen. In 2022 vond de 
bijeenkomst plaats op 4 april 2022. 
Samenstelling van de commissie op 1 januari 2022: 

o Heleen Verschuren namens het Eilandenoverleg 
o Jocelyn Daris namens het Plantage Weesperbuurt Overleg (PWO) 
o Marius Ernsting namens het Eilandenoverleg 
o Marlies Steverink namens het Plantage Weesperbuurt Overleg (PWO) 

 
Heleen Verschuren volgt Sybrand Hekking op als voorzitter.  
Marius Ernsting zal vanaf 1 januari 2023 geen deel meer uitmaken van de Commissie van 
Toezicht.  
 
In de vergadering van 4 april stonden ter bespreking: 
• Jaarverslag 2021 
• Financiële verantwoording 2021 
• Begroting 2022 
• Plannen voor 2022 en verder het waken dat de Buurtorganisatie, conform de doelstellingen 
in de statuten, blijft functioneren.  
 
 

7.  Financieel jaarverslag 

 
Naast de normale reguliere uitgaven is de uitvoering van de begroting 2022 vooral bepaald 
door niet begrote uitgaven. Het aanvragen van subsidie via eHerkenning moest voortaan op 
niveau 3 i.p.v. niveau 2, werden alle abonnementen beduidend duurder, ontvingen wij een 
boete voor het (copyrights) onrechtmatig (maar onbewust) plaatsen van een foto op onze 
website en is door het bestuur de keuze gemaakt om een nieuwe flyer te produceren. Dat we 
desondanks binnen de begroting zijn gebleven komt hoofdzakelijk door het niet doorgaan 
van de Nieuwjaarsreceptie (corona) en omdat er geen themabijeenkomsten zijn 
georganiseerd. De drukkosten van de nieuwe flyer zijn over twee jaar verdeeld.  
Voor het jaar 2023 is opnieuw subsidie aangevraagd en toegekend 
 
Crowdfunding in 2022 
In dit jaar zijn twee crowdfundingsacties gestart. De eerste is opgezet door een groep 
bewoners en betreft de dekking van de kosten die zijn gemoeid met het beroep bij de Raad 
van State tegen het bestemmingsplan Hoogte Kadijk 145B en de omgevingsvergunning. De 
tweede actie is in het leven geroepen door de werkgroep Dijksgracht Oost ter dekking van de 
kosten van het actiemateriaal, folders en banners evenals de juridische kosten. Beide acties 
lopen nog door in 2023. 
 
Noodfonds 
In 2017 heeft BO1018 het Noodfonds in het leven geroepen dat is bedoeld voor 
noodgevallen. Als er haast bij een actie is en middelen te kort schieten, kan BO1018 onder 
bepaalde voorwaarden bijspringen. De kern is: soms is actie nodig, dan moet het ook 
kunnen. Dit jaar is geen beroep op het noodfonds gedaan. Het saldo van het noodfonds is 
derhalve ongewijzigd gebleven en bedraagt € 1.914. 
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8.  Samenvatting realisatie doelstellingen Buurtorganisatie 1018  
 
*  BO1018 speelt een belangrijke rol in de verspreiding van informatie en geeft  

bekendheid aan activiteiten van bewonersgroepen. In 2022 voerden veel bewoners 
van de Oostelijke Eilanden acties tegen het grootschalige project Dijkgracht Oost, 
tegen het Project Hoogfrequent Spoor met meer en sneller rijdende treinen. Veel 
mensen liepen te hoop tegen de plannen van corporatie Alliantie om sociale 
woningen te gaan verkopen. En de website laat zien dat er nog veel meer gebeurde 
in postcodegebied 1018. 

*  Buurtorganisatie 1018 blijft actief betrokken bij, en reageert zo nodig op, gemeentelijk 
beleid en projecten waar bewonersparticipatie aan de orde is. 

* Buurtorganisatie 1018 neemt zelf in beginsel geen standpunten in. Acties worden 
gevoerd door bewoners zelf, door werkgroepen of de platforms Eilandenoverleg of 
Plantage Weesperbuurt Overleg. Wel kan BO1018 ook (mee) actievoeren als 
bewoners buiten spel gezet worden in beleidsdiscussies of in procedures, en als 
gebrek aan participatie of inspraak een van de bottlenecks is van de hele zaak. Op de 
website van BO1018 wordt steeds verslag gedaan van wat er speelt.  

*  Het machtigen van bewoners om namens rechtspersoon BO1018 in procedures voor 
hun belangen op te komen is ook een belangrijke doelstelling. De positie van 
bewoners kan zo worden versterkt. Bewonersgroepen weten de BO1018 ook te 
vinden als er behoefte is aan ondersteuning van crowdfundings-acties 

 

Jaarrekening  2022 St Buurtorganisatie 1018 

Begroting Uitgaven Toelichting uitgaven

2022 2022

UITGAVEN

1. Kantoor- en Organisatielasten 150€             348€             Extra kosten opgrading eHerkenning

2. Bestuur en representatie 195€             111€             Eerste bestuursuitje in 2 jaar

3. Kosten Nieuwjaarsreceptie 500€             Nieuwjaarsreceptie is niet doorgegaan.

4. Kosten thema-avonden 300€             Geen thema-avonden georganiseerd

5. Internet, e-mail, website (abonnementen) 505€             597€             Verhoging abonnementskosten

6. Onderhoud en actualisatie website 250€             Kostenloos uitgevoerd door vrijwilligers

7. Diversen 100€             911€             Nwe flyers + vergoeding plaatsing foto

8. Activiteiten tbv bewonersgroepen 100€             45€               Eindejaarsborrel Eilandenoverleg

Totaal uitgaven 2.100€         2.013€         

INKOMSTEN:

Giften

Periodieke subsidie stadsdeel Centrum 2.100€         2.100€         Subsidie stadsdeel Centrum

Balans per 31/12/2022

Saldo bankrekening 2.857€         

5000 Flyers 650€             

Saldo crowdfunding Hoogte Kadijk 329€             

Saldo crowdfunding Dijksgracht  Oost 32€               

Reserve Noodfonds 1.914€         

Algemene reserve 1.231€         

3.507€         3.507€         
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* BO1018 streeft ook in algemene zin naar een sterkere positie van bewoners. De 
organisatie mengt zich in discussies over nieuwe participatie-instrumenten binnen de 
gemeente. Nadat de gemeente in een juridische procedure op wel zeer dubieuze 
gronden had aangevoerd dat BO1018 ‘niet ontvankelijk’ was, besloot de organisatie 
dit punt in algemene zin aan de orde te stellen bij de gemeente. De zaak was al van 
tafel (uiteindelijk toch ingetrokken) maar een dergelijke opstelling van de gemeente 
met participatiebeginselen formeel zo hoog in het vaandel, mag niet onweersproken 
mogen blijven. 

*  De Nieuwjaarsreceptie leidt, zeker met een zo hoge opkomst, tot bevordering en 
versterking van de sociale cohesie. Het leidt er ook toe dat er nieuwe contacten 
ontstaan tussen heel verschillende bewonersgroepen uit de wijk, hetgeen als 
stimulerend wordt ervaren voor bewonersinitiatieven.  
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BIJLAGE 
 
BERICHTEN UIT POSTCODEGEBIED 1018 
 
 

1.  Berichten uit het Eilandenoverleg 
 
De Agendacommissie van het Eilandenoverleg heeft afscheid genomen van Anneke Pauptit 
die het stokje heeft overgedragen aan Anneke Dorrestein. De andere leden zijn Sybrand 
Hekking en voorzitter Bart Uitdenbogaart.  
 
Dit jaar waren weer de meeste bijeenkomsten van het Eilandenoverleg fysiek in de Witte 
Boei en konden we elkaar weer in de ogen kijken, wat een enorme meerwaarde heeft bij de 
behandeling van soms complexe dossiers. Het aantal deelnemers is stabiel gebleven, rond 
de twintig. Begin 2022 was de verkoop van de Oosterkerk afgerond en was er geen rol meer 
voor de stichting Oosterkerk die het beheer 35 jaar zonder problemen heeft gedaan. Daarna 
voerden Protestantse Kerk Amsterdam (PKA) en het balletorkest met eigenaar Stadsherstel 
gesprekken over de toekomst.  
De werkgroep die zich bezighoudt met het Marineterrein presenteerde haar alternatieve 
plannen die duurzamer, groener en beter passen in de omgeving. Deze plannen werden 
onder de aandacht van raadsleden, stadsdeelcommissieleden en het college gebracht en er 
is ook een bijeenkomst met bureau Marineterrein over geweest. 
Bewoners van de Kadijken maakten bezwaar tegen het bestemmingsplan dat bebouwing 
van de voormalige scheepswerf Koning William mogelijk maakt. 
Op de Eilandenboulevard is er nog steeds de onoverzichtelijke situatie bij het kruispunt 
tegenover de Pelikaanbrug, er is nu vanuit het stadsdeel bestuurlijke aandacht voor. Het 
bezwaar van omwonenden tegen de bomenkap aan het talud van de Nieuwe Vaart heeft 
geleid tot een opdracht van de rechter om er samen met het stadsdeel uit te komen.  
In maart verscheen het rapport “Wijken waar gepraat wordt” van de politie en onderzoekers 
van de Hogeschool van Amsterdam, hierin worden oorzaken en oplossingen besproken over 
de sociale cohesie en de informatiepositie van de politie in relatie tot de drugsproblematiek 
op de Oostelijke eilanden. De uitkomsten werden besproken in een grote bijeenkomst van 
politie, bestuurders, het Openbaar Ministerie, bewoners en het welzijnswerk. 
Het project Dijksgracht-Oost is verder uitgebreid met een Crossdocking functie en het eerste 
groen is verwijderd voor de werkzaamheden van ProRail voor het Project Hoogfrequent 
Spoor (PHS). Hoe het zit met de mogelijke toestemming van de gemeente voor het verhogen 
van de geluidsplafonds voor PHS wordt door het stadsdeel uitgezocht. Via een raadsadres 
staat het ontbreken van inspraak en een transparant politiek besluit als basis voor de 
Ruimtelijke Visie Dijksgracht Oost nu op de agenda van de raad en de stadsdeelcommissie. 
De behandeling van het beroep tegen de ontheffing Wnb staat voor het tweede kwartaal in 
2023 gepland. De bestemmingsplanprocedure wordt verwacht te starten begin 2023.  
De milieuverontreiniging in de vaarten rond de Oostelijke eilanden heeft eindelijke een 
reactie van Waternet opgeleverd. De vervuiling bleek uit het insteekhaventje voor de 
Werkspoorhal te komen en daar heeft met spoed sanering van de grond aan de kade en het 
slib op de bodem plaatsgevonden.  
Bewoners op het Entrepotdok hebben hun verzet tegen de verkoop van de sociale 
huurwoningen op de kaart gezet, dit werd gesteund door de nieuwe stadsdeelbestuurder.   
                                                           
Alle vergaderverslagen en vergaderstukken zijn terug te vinden op 
www.buurtorganisatie1018.nl/eilandenoverleg . Agenda’s en verslagen worden toegezonden 
aan 362 e-mailadressen.  

 
 

http://www.buurtorganisatie1018.nl/eilandenoverleg
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2.  Berichten uit het Plantage- Weesperbuurt Overleg 
 
Het Plantage- Weesperbuurt Overleg kwam moeilijk weer overeind toen na afloop van 
corona de wereld weer openging. Vlak voor de zomer werd de enige live bijeenkomst van het 
jaar gehouden. Er wordt gekeken naar manieren waarop het overlegorgaan in de toekomst 
weer een zinvolle rol kan gaan spelen. 
 
 


